《单词百科:oligosaccharide是什么意思?oligosaccharide怎么发音?oligosaccharide的解释和用法》

英语单词oligosaccharide是什么意思?oligosaccharide怎么读?oligosaccharide怎么发音? 美加网为您整理了oligosaccharide的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面 跟小编一起来看看吧!



oligosaccharide怎么读

oligosaccharide的读音:[I g 'sæk ra d]

oligosaccharide的意思

1、n.低聚糖,寡糖;

oligosaccharide的双语例句

1. Objective: To study the inhibition effect of agaro-oligosaccharide (AOS) on neovascularization and its mechanism.

目的: 探讨琼胶寡糖 (AOS) 对血管形成的抑制及其作用机制.

2. Objective To develop acidophilous milk enriched with alginic acid oligosaccharide.

目的研制富含褐藻酸寡聚糖的酸奶.

- 3. The present invention features the application of algin oligosaccharide in medicine for treating anti-senility and anti-dementia.
- 一种褐藻胶寡糖,其特征是把它用作 抗 衰老和 抗 痴呆的药物.
- 4. The samples were examined delicately to investigated the expression of LeY oligosaccharide by Western blot analysis.

应用Western免疫印迹法,观察Ley寡糖抗原的表达.

5. Objective: To produce the inulo-oligosaccharide from chicory inulin by using 77.com recombined endo-inulinase of Aspergillus niger.

目的: 利用毕赤嗜甲醇 酵母表达 的重组黑曲霉菊粉内切酶,从菊苣菊粉中制取低聚果糖

6. This paper introduces the conditions for soybean oligosaccharide production from soybean cake.

介绍了从脱脂豆粕中提取大豆低聚糖的制备工艺.

7. To sports drink, adding oligosaccharide can enhance sugar intakes and improve supply of sport energy.

低聚糖用于运动中补糖可提高糖的摄入量,改善运动能量供应.

- 8. Oligosaccharide helps to protect digestive system.
- ¤特别添加双歧因子,帮助调节消化系统,保护胃肠道健康.
- 9. The preparation methods of chito-oligosaccharide are chemical process physical method.

分离方法主要有色谱柱分离法、膜分离法、酶法.

10. Essential components of free protein serum of cow injection are micromolecule active peptide and phosphoinositide oligosaccharide.

小牛血清去蛋白注射液的主要成分是小分子激活肽和磷酸肌醇寡糖,临床上用于治疗缺血性脑血管病.

11、Stachyose, as a new functional oligosaccharide, has been paid attention increasingly. 水苏糖作为一种新兴的功能性低聚糖类, 其开发和应用日益受到重视.

12. Oligosaccharide is the activated substance in the life movement.

寡糖是生命运动中的活性物质.

13. I introduce the structure, the biology functions and the using of oligosaccharide.

主要介绍寡糖的结构理论、 生物学功能的研究进展及应用前景.

14. Objective To observe the inhibition effect of chitlsan oligosaccharide on tumour.

目的观察壳寡糖对肿瘤抑制作用的影响.

15. The solid-phase method has bright prospects for oligosaccharide synthesis.

固相法是一种非常有前途的合成寡糖的方法。

以上是美加网为您整理的oligosaccharide怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于oligosaccharide的用法、oligosaccharide的释义、oligosaccharide的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/oligosaccharide